

Referat fra bestyrelsesmøde i FrivilligThy d. 17 januar 2018.

Flg. deltog i mødet: Erik, Hans Jørgen, Kirsten, Finn, Anni, Anna, Lise og Anders.

| | |
|---|---|
| 1. Godkendelse af dagsorden | Godkendt |
| 2. Godkendelse af referat fra d. 12.12.17 | Referatet blev godkendt. |
| 3. Siden sidst (bilag) | <p>Ved Anni/Erik.</p> <p>Møde med projekt "Den tredje hånd" Projektet kører nu på 3 år. Et kaotisk møde i slutningen af 2017 og Mikkel og Erik er selvfølgelig enige om at der bliver rettet op på dette. Der er aftalt møde d. 15.02.18 – invitation på facebook og i avis. Infomateriale om Peer Groups af Mikkel, ligger ved info om projekt Efterværn. 1 gruppe af unge mænd (5-6) fungerer. 1 gruppe af piger fungerer ikke. FVT får kr. 12.000 i både 2017 og 2018 til at uddanne/forberede frivillige til projektet. Projektet er ved at være på rette spor igen.</p> <p>Møde med integrationsmedarbejder fra kommunen Anni møde med Cathy fra integrationsafdelingen d. 25.01.18 Frivillige til flygtninge – økonomisk rådgivning fra kommunen.</p> <p>Hovedkvarteret Det går ok med Marie. Bestyrelsen i Hjerneskadeforeningen Thy-Mors inviteres til et orienteringsmøde om Hovedkvarteret hurtigst muligt med bestyrelsen i FVT, Ellen inviteres med.</p> <p>Lise orienterede om status i "Ældre hjælper ældre".</p> <p>Anni er i gang med at lave folder til frivillige.</p> |

| | |
|---|---|
| | <p>Anni er i gang med oprydning i huset og hun oplever at der er rod i papirerne og andet.</p> <p>Ronja kommer måske i virksomhedspraktik i FVT – god mulighed for FVT.</p> <p>Erik orienterede om at der ikke er Genbrugsmesse i 2018.</p> |
| 4. Økonomi- bilag | <p>Anni kontakter Frise for at høre hvad status er i forhold til grundfinansiering.</p> <p>Huslejen stiger med 2,5 % pr. 01.01.18</p> |
| 5. Oplæg om struktur i FVT ved Erik og Anni. | <p>Møde med de frivillige i februar.</p> <p>Fokus på frivillig politik</p> <p>Struktur for selvhjælpsgrupperne</p> <p>Udfærdigelse af kompetenceprofiler på de frivillige.</p> <p>Lise: Det kunne være rigtig at finde en frivillig med kompetencer inden for fundraising til FVT.</p> <p>Til Anni: Ro på nu – du er lige startet ☺</p> |
| 6. Ansættelse i rest. budget/dækning af arbejdsopgaverne? | <p>Orientering ved Erik.</p> |
| | |
| 7. Drøftelse af "Hvad gør vi med FrivilligThy i fremtiden?" | <p>Orientering ved Erik og Anni.</p> <p>Drøftelse.</p> |
| 8. Jakker til De Frivillige Status | <p>Jakkerne er nu klar til at komme i brug.</p> <p>Jakker afhentes i Tøjeksperten i Storegade med registrering af navn og forening + kr. 100</p> |
| 9. Forslag til Generalforsamling 19. marts 2018 kl. 19 | <p>Vedtaget på sidste møde.</p> |
| 10. Bestyrelsesmøde datoer til marts, 17.1.2018-20.2.2018-12.3.2018 fra kl. 15.30-17.30 | <p>Vedtaget.</p> |
| 11. Evt. | <p>Anna melder afbud til bestyrelsesmødet d. 20.02 – god ferie til Anna.</p> <p>Referatet sendes fremover direkte til bestyrelsen</p> |

bestyrelsen

Referant: Anders.

Anders Thigum
Eva Oksaard
Svend Steen
Kirsten Kristensen